
Jegyző könyv

Készült: Kisköre Városi Önkormányzat Képviselő-testületének 2019. március 27-i
munkaterv szerinti üléséről a Kiskörei Polgármesteri Hivatal tanácskozó termében.

Jelen vannak: Magyar Csilla polgármester
Takács Attila alpolgármester
Fejes Lőrinc
Holló Gyula
Németh Mihályné
Pócs János képviselők

Távol maradt: Oláh Ferencné képviselő —aki nem jelezte távolmaradásának okát.

Meghívottak:
Kiskörei Polgármesteri Hivatal részéről:
Tóth János Zoltán jegyző tanácskozási joggal
Dr. Molnár Péter aljegyző tanácskozási joggal
Dr. Zólyomi Géza tő. ezredes, Gyöngyösi Kat.véd Kirendeltség vezetője
Vilmányi Sándor tő. alezredes,
Molnár Roland tő. százados, Hevesi Kat.véd. Ors parancsnoka
Szabó Sándorné a Dél-Hevesi Kistérségi Gyermekjóléti és Családsegítő Központ
Intézményvezetője
Pádár Petra Judit családsegítő
Plangár József Uzemmérnökség vezető - TRV Zrt. Allami Víziközművek Uzemmérnöksége
Zsebe Zsolt TRV Zrt. Kiskörei Üzemegység vezetője
Berényi József Kiskörei Vízerőmű vezetője
Síposné Kohári Edit Kiskőrei OV-LAK Ovoda intézményvezető
Patakfalvi Imre Kisköre Roma Nemzetiségi Onkormányzat elnöke

Megjelentek:
Tóth János Zoltán jegyző tanácskozási joggal
Dr. Molnár Péter aljegyző tanácskozási joggal
Dr. Zólyomi Géza tű. ezredes, Gyöngyösi Kat.véd Kirendeltség vezetője
Molnár Roland tő. százados, Hevesi Kat.véd. Ors parancsnoka
Zsutai Zsolt Tiszanánai Önkormányzati Tűzoltóság parancsnoka
Csillik Ferencné családsegítő
Pádár Petra Judit családsegítő
Plangár József Üzemmérnökség vezető - TRV Zrt. Allami Víziközművek Uzemmérnökségc
Berényi József Kiskörei Vízerőmű vezetője

A Jelen léti ív jegyzőkönyv „A” mellékletét képezi.

Jegyzőkönyvvezető: Pócs Jánosné igazgatási ügyintéző

Magyar Csilla polgármester köszöntötte a Testületi ülésen megjelent tagokat,
meghívottakat, megállapította, hogy az ülésen 6 képviselő van jelen, a képviselő-testület
határozatképes, az ülést megnyitotta.
A polgármester a meghívóban közölt napirendi pontok felcserélését, s ennek figyelembe
vételével a következők szerint javasolta a napirendeket elfogadni:
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1. Tájékoztató az előző ülés óta történt fontosabb eseményekről, jelentés a lejárt határidejű
határozatok végrehajtásáról.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

2. Fejlesztési és Koordinációs Központ Nonprofit Kit ügyvezetői tisztségének
megtárgyalása
Előadó: Magyar Csilla polgármester

3. Beszámoló Kisköre város tűz- és katasztrófavédelmi helyzetéről.
Előadó: Dr. Zólyomi Géza tű. ezredes, Molnár Roland tű. százados

4. Tájékoztató a város ivóvíz ellátásáról, szennyvízelvezetéséről.
Előadó: Plangár József TRy Zrt. Állami víziközmű Üzemmérnökség vezetője

5. Beszámoló a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 2018. évi munkájáról.
Előadó: Gyermekjóléti és Családsegítő Központ megjelent munkatársai

6. Tájékoztató a Közép-Tisza-Vidéki Vízügyi Igazgatóság Kiskörei Szalcaszmérnökség
tevékenységéről.
Felkért előadó: Fejes Lőrinc Szakaszmérnökség vezetője

7. 2019. évi költségvetési rendelet módosítása. (kiegyenlítő bérrendezési támogatás)
Előadó: Magyar Csilla polgármester

8. Á temetőkről és a temetkezésről szóló 14/2017.(XI. 29.) önkormányzati rendelet
módosítása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

9. A települési támogatásról szóló 12/2017iVIII. 31.) önkormányzati rendelet
módosítása.(TOP 5.2.1 tanulmányi támogatás)
Előadó: Magyar Csilla polgármester

10. Civil működési támogatásra pályázati felhívás.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

11. Tájékoztató a Tiszavíz Vízerőmű KU. Kiskörei Vízerőmű tevékenységéről.
Felkért előadó: Berényi József Erőművezető

12. Egyebek.

13. Indítványok, interpellációk, bejelentések.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel, más javaslat nem volt, Magyar Csilla polgármester
kérdése, bogy elfogadja-e a képviselő-testület a meghívóban közölt napirendi pontok
felcserélésével az általa javasoltak szerint a napirendi pontokat? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazattal a következők szerint határozott:
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32/201 9.(HI. 273 képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett elfogadta Magyar
Csilla polgármester által javasoltak szerint a napirendi pontokat, mely a következő:

1. Tájékoztató az előző ülés óta történt fontosabb eseményekről, jelentés a lejárt határidejű
határozatok végrehajtásáról.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

2. Fejlesztési és Koordinációs Központ Nonprofit KR. ügyvezetői tisztségének
megtárgyalása
Előadó: Magyar Csilla polgármester

3. Beszámoló Kisköre város tűz- és katasztrófavédelmi helyzetéről.
Előadó: Dr. Zólyomi Géza tű. ezredes, Molnár Roland tű. százados

4. Tájékoztató a város ivóvíz ellátásáról, szennyvízelvezetéséről.
Előadó: Plangár József TRV Zrt. Állami víziközmű Uzemmérnökség vezetője

5. Beszámoló a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 2018. évi munkájáról.
Előadó: Gyermekjóléti és Családsegítő Központ megjelent munkatársai

6. Tájékoztató a Közép-Tisza-Vidéki Vízügyi Igazgatóság Kiskörei Szakaszmérnőkség
tevékenységéről.
Felkért előadó: Fejes Lőrinc Szakaszmérnökség vezetője

‘7. 2019. évi költségvetési rendelet módosítása. (kiegyenlítő bérrendezési támogatás)
Előadó: Magyar Csilla polgármester

8. A temetőkről és a temetkezésről szóló 14/2017.(Xl. 29.) önkormányzati rendelet
módosítása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

9. A települési támogatásról szóló 12/201 7.(VIII. 31.) önkormányzati rendelet
módosítása.(TOP 5.2.1 tanulmányi támogatás)
Előadó: Magyar Csilla polgármester

10. Civil működési támogatásra pályázati felhívás.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

11. Tájékoztató a Tiszavíz Vízerőmű KR. Kiskörei Vízerőmű tevékenységéről.
Felkért előadó: Berényi József Erőművezető

12. Egyebek.

13. Indítványok, interpellációk, bejelentések.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: azonnal.
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Meghívó ajegyzó’könyvhöz „B” mellékletként csatolva.

1. napirend
Tájékoztató az előző ülés óta történt fontosabb eseményekről, jelentés a lejárt határidejű
határozatok végrehajtásáról.
Előadó: Magyar Csilla polgármester
(húsos tájékoztató ajegyzőkönyvhöz „C” mellékletként csatolva.)

Magyar Csilla polgármester a napirendre vonatkozóan a következőket mondta cl: A
képviselő-testület megkapta a lejárt határidejű határozatokról szóló tájékoztatót. A két ülés
között végzett munkáról szóló tájékoztató pedig most az ülést megelőzően került kiosztásra.
Kérdezte, hogy a két tájékoztatóval kapcsolatban a képviselők részéről van-e kérdés?

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdése,
hogy elfogadja-e a képviselő-testület az 1. napirendi ponthoz összeállított anyagot?
Kézfelnyújtással jelezzék.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazattal elfogadta az 1. napircndhez tartozó tájékoztatókat,
melyről a következő határozat született:

33/2019.(III. 27.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazattal elfogadta a lejárt
határidejü határozatokról szóló jelentést, a két ülés között végzett munkáról szóló írásos
tájékoztatóval együtt.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Hatándő: értelem szerint.

2. napirend
Fejlesztési és Koordinációs Központ Nonprofit Kft. ügyvezetői tisztségének megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester
(Irásos indítvány a jegyzó’könyv „D” mellékletét képezi).

Magyar Csilla polgármester a napirendre vonatkozóan a következőket terjesztette a
képviselők elé: A képviselő-testület az ülést megelőzően megkapta az indítványt a határozati
javaslattal együtt.
Az ügyvezetői tisztségre egy pályázat érkezett be.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdésként
tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület a határozati javaslatot, hozzájárul-e Kovács Mihály 5
évre szóló kinevezéséhez? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazat mellett a következő határozatot hozta:
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34/20 1 9.(HL 27.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete megvitatta a Fejlesztési és Koordinációs
Központ Nonprofit Kit. ügyvezetői tisztségének betöltése tárgyában készült indítványt és 6
igen szavazat mellett a következő határozatot hozta:

1. Kisköre Városi Önkormányzat Képviselő-testülete akként határoz, hogy Kovács Mihály
(3000 Hatvan, Zöldfa utca 18. szám) Fejlesztési és Koordinációs Központ Nonprofit Kit.
(székhely: 3000 Hatvan, Radnóti tér 2., cégjegyzékszám: 10-09-035485) ügyvezetői
tisztség betöltésére benyújtott pályázatát elfogadja, és 5 év időtartamra ügyvezetővé
választja önálló cégjegyzési joggal. Az ügyvezető megválasztásának hatálya az a nap,
amikor a Társaság utolsó tagja (önkormányzata) is meghozza az ügyvezető
megválasztásáról szóló döntését.

2. Kisköre Városi Onkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz továbbá, hogy fentiekre
tekintettel a Fejlesztési és Koordinációs Központ Nonprofit Kit. (székhely: 3000 Hatvan,
Radnóti tér 2., cégjegyzékszám: 10-09-035485) társasági szerződését módosítja a
változásokkal egységes szerkezetben és elfogadja a változásokkal egységes szerkezetbe
foglalt társasági szerződést.

3. Kisköre Városi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza Magyar Csilla
polgármestert, hogy a változásbejegyzés során esetlegesen felmerülő hiánypótlás esetén az
Onkormányzat hatáskörébe tartozó hiánypótlással érintett tárgykörben önálló döntést
hozzon.

Felelős: Magyar Csilla polgármester”
Határidő: értelem szerint

Magyar Csilla polgármester a napirendhez még megjegyezte és hangsúlyozta: A Felügyelő
Bizottság figyelmét felhívni, hogy fokozottabban ellenőrizze az ügyvezető tevékenységét.

A képviselők egyetértettek a polgármesterrel, határozat nem született.

3. napirend
Beszámoló Kisköre város tűz- és katasztrófavédelmi helyzetéről.
Előadó: Dr. Zólyomi Géza tű. ezredes, Gyöngyösi Katasztrófavéd. Kirendeltség vezetője,

Molnár Roland tű százados, Hevesi Katasztrófavédelmi Ors parancsnoka.
(Írásos beszánmió a jegyzőkönyv „E” mellékletét képezi).

Magyar Csilla polgármester kérdezte a napirend előadóit, hogy szóbeli kiegészítéssel
kívánnak-e élni?

Molnár Roland tűzoltó százados szóbeli kiegészítésként a következőket mondta cl: A
beszámoló tartalmazza a vonulási statisztikai adatokat. A 2018-ban az előző évihez képest
kevesebb esethez kellett vonulni. Kisköre területén szinte teljes egészében a Tiszanánai
Onkormányzati Tűzoltóság avatkozott be a káresetek felszámolásánál. Egy alkalommal
nyújtott segítséget az Abádszalóki Önkormányzati Tűzoltóparancsnokság.
Kisköre nem rendelkezett tűzoltási és műszaki mentésre kötelezett létesítménnyel. A tavalyi
évben történt jogszabályi változás következtében ki kellett választani egy intézményt, így lett
a Kiskörei Vásárhelyi Pál Altalános Iskola kiválasztva, és egy tűzoltási, műszaki tervet kellett
elkészíteni. Ez jó az állomány számára, hiszen a terv tartalmazza azon adatokat, mely során
hatékonyabb beavatkozást lehet eszközölni.
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A kül- és belterületi égetést mindenképpen említeni szükséges. Nagyon jó, hogy az
önkormányzat rendelkezik erre vonatkozó rendelettel, mely szabályozza az égetést.
A külterületi égetés mindig engedély köteles, a kérelmet az érintett Katasztrófavédelmi
Kirendeltség Hatósági Osztályára kell benyújtani.
A Hevesi Katasztrófavédelmi Ors ez év elején az Egri Hivatásos Tűzoltóparancsnokságtól
kaptak egy 7 m3-es víz szállító gépjárművet. Erre a képzések folynak, előreláthatóan április
közepén levizsgázik az állomány, s így remélhetőleg minél hamarabb beüzemelésre kerül a
gép.

Dr. Zólyomi Géza tűzoltó ezredes, a Gyöngyösi Katasztrófavédelmi Kirendeltség
vezetője az alábbiak szerint tette meg szóbeli kiegészítését: A hatósági tevékenységekről
szeretne néhány dolgot elmondani. Hatósági tevékenységük jelentős részben abból adódik,
hogy részben megelőzzenek különböző eseményeket, mint például a szabadtéri tűz. Az előző
évben lévő kevesebb tűzeset részben a csapadékosabb időjárásnak is köszönhető, mely
befolyásolja tevékenységüket, de főleg azért, hogy komoly hatósági tevékenységet folytatnak.
Az elhanyagolt, gazos mezőgazdasági területek tulajdonosait megkeresik, és felhívják a
figyelmüket, hogy a vonatkozó jogszabály értelmében tegyék rendbe a területüket, amellyel
elkerülhető a szabadtéri tűzesetek keletkezése. Ezenkívül időszakonként minden
önkormányzat részére kiküldenek különböző, megelőzést szolgáló tájékoztatókat. Ezek a
szén-monoxid és a kéménytüzek elkerülésére hívják fel a figyelmet. Nagyon fontos, hogy a
lakosság megismerje a kéménytisztításra vonatkozó szolgáltatást. 2018. január 1-jétől
megváltozott az erre vonatkozó törvény, s a lakosság számára a kéménytisztítás ingyenes,
azonban a tisztítást kérelmezni kell. Amennyiben a kérelmezés nem történik meg, a
karbantartás elmarad, a lerakódott korom pedig szén-monoxid visszaáramlást okozhat, amely
életveszélyes. De kéménytűz is keletkezhet, amely olyan mértékben megrongálhatja a
kéményt, hogy újat kell építeni, ami viszont nagyon költséges.
Kiskörére nem jellemző, hogy az égetés sok problémát okozna számukra.

Holló Gyula képviselő örül annak, hogy Kiskörén nincs nagyobb probléma. A
kéménytisztítással kapcsolatban a képviselő elmondta: A lakosság számára az ingyenesség
örvendetes dolog, viszont a vállalkozásoknak, cégeknek jelentősen megemelkedett ez a teher.
Ebből azonban mások és személyes tapasztalata alapján olyan problémák vetődtek fel, hogy
egy azon alany miatt többszörös adóztatás történik, mivel egy lakóingatlanra vállalkozás, akár
egy a férj, egy a feleség nevére, valamint még valamilyen civilszervezet székhelye is be van
jelentve, és a kéményseprő pedig három részről kéri a díjat.
Kérdése: Máshol tapasztaltak-e ilyet?

Dr. Zólyomi Géza tűzoltó ezredes a következők szerint válaszolt a képviselői kérdésre:
Amennyiben egy lakóházba be van jelentve egy egyéni vállalkozás, attól kezdve nem
vonatkozik az ingyenes kéménytisztítás. De az sem fedi a valóságot, hogy a kéményseprő
erőszakosan bemegy az ingatlanba és kitakarítsa a kéményt. Az egyéni vállalkozónak joga
van arra, hogy a Heves Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság honlapján megnézze, melyek
azok az engedéllyel rendelkező kéményseprő cégek, akik ezt a tevékenységet végzik Heves
megyében. Tőlük árajánlatot lehet kérni, s a vállalkozó számára legkedvezőbb árajánlatot adót
kérheti a kéménytisztításra.
Háromféle jogcímen kéménytisztítási díjat kérni teljesen szabálytalan. Bárki ilyet észlel,
bejelentést kell tenni, és a Hatóság kivizsgálja az esetet. Kéményt tisztítani évente egyszer,
egy jogcímen kell.
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Németh Mihályné képviselő az elhangzottakkal kapcsolatban az alábbiakat mondta cl:
Jelenleg is folyamatában van a díj beszedés, melyet nyíregyházi. egri, budapesti végeznek és
nagyon alacsony díjért.

Dr. Zólyomi Géza tűzoltó ezredes válaszként elmondta: Kialakul a piaci verseny, és nincs
ezzel semmi gond, ha a lakosság érdekeit szolgálja, csak ne éljenek vissza a helyzetükkel.

Molnár Roland tűzoltó százados hozzátette: Hevesen is tapasztalható volt ilyen dolog. A
vállalkozókkal árajánlatot kell kérni.

A képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester
megköszönte mindkét előadónak a megjelenést, a közös munkát. Ezek utái~ szavazásra
bocsátotta a beszámolót. Kérdése: Elfogadja-e a képviselő-testület a beszámolót?
Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

35/2019.(III. 27.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazattal elfogadta Kisköre város
tűz- és katasztrófavédelmi helyzetéről szóló beszámolót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Dr. Zólyomi Géza tű. ezredes, Gyöngyösi Katasztrófavédelmi Kirendeltség vezetője.

Határidő: értelem szerint.

4. napirend
Tájékoztató a város ivóvíz ellátásáról, szennyvízelvezetéséről.
Előadó: Plangár József TRy Zrt. Allami víziközmű Üzemmérnökség vezetője
(Tójékoztató ajegyzőkönyvh öz „F” meliékletként csatolva).

Magyar Csilla polgármester megkérte Plangár József Üzemmérnökség vezetőt, hogy
amennyiben van szóbeli kiegészítése, tegye azt meg.

Plangár József Állami víziközmű Üzemmérnökség vezető szóbeli kiegészítésként a
következőket mondta cl: A szennyvíztelep felújítása befejeződött. A tájékoztatóval
kapcsolatban felmerült kérdésekre válaszol.

Fejes Lőrinc képviselő az alábbi kérdést tette fel: Poroszló — Kisköre szennyvíz vezeték
felújítása ügyében a Társaság részéről van-e valamilyen terv?

Plangár József Üzemmérnök válasza: Tervezték, és szerették volna a Tisza-tavi projektbe
történő bekerülését, ez sajnos nem sikerült. Mindenképpen tervezik egy teljesen Új
párhuzamos vezetéket, új átemelő műtárgyakkal, annak érdekében, hogy a jelenleg üzemelő
átemelők esetleges meghibásodása során ne forduljon elő szennyvíz kiöntés, biztonságosabbá
tegyék az üzemelést. Saját forrásból azonban ezt nem tudják megvalósítani, amennyiben
pályázati lehetőség lesz rá, élni fognak vele.
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Fejes Lőrinc a képviselő a kintiévőségekre is rákérdezett, valamint a jelenlegi
szennyvíztisztító telep felújítására.

Plangár József Üzemmérnök válasza:
- A kintlévőségeket a behajtási csoport egyre jobban kezeli, és csökkenés figyelhető meg.
- Egyre több berendezés a természetes elhasználódásból eredően is meghibásodott.

Tavaly év elején felújításra került a présgép, de ebben az évben is volt olyan
berendezés, ami meghibásodott, amely hozta magával a következőt, s ezek felújítása
történt most meg.

Fejes Lőrinc képviselő kérdése: Saját kivitelezésben történt, vagy szakcég által?

Plangár József Üzemmérnök: Az a cég végezte a felújítást, akik a szeanyvíztelepet is
építették. Szabadalommal védett technológia lévén más céggel nem tudják végeztetni, viszont
a cégnek rengeteg munkája van, ebből adódóan a felújítás késett.

Holló Gyula képviselő a közületeknél lévő kintlévőségek szankcionálására kérdezett rá.

Plangár József Üzemmérnök válaszként elmondta: A közületnél 30 napos határidővel fel
lehet mondani a szolgáltatást. Valószínű, hogy már van, akinél megszüntették a szolgáltatást,
vagy a vállalkozás szűnt meg.

Magyar Csilla polgármester a következőket mondta el: A Tisza II. lakótelepen az ivóvíz
hálózatnál az önkonnányzat szeretné megszüntetni azt a nehéz helyzetet, amely az utóbbi
időben adódott. Indítványozták a hálózat cseréjét, mivel nagyon mélyen van a vezeték, és
nagyon régi. A Társaság részéről felmérésre került, és keresik hozzá az anyagi forrást.

Plangár József Üzemmérnök az alábbiakban válaszolt az ehtondottakra: A Társaság 4,5 km
ivóvízvezeték rekonstrukcióját irányozták elő, de ezt 2020-ra tették. Talán átcsoportosítással
az idén megvalósításra kerülhet, hiszen műszakilag elavult a rendszer. Hozzávetőleg 10 millió
forint körül lesz a költség, de ez csak a 6-os épületek előtti hálózat.
A 7-es épületek mögötti területek egy része magúnterület, így rekonstrukciót erre nem lehet
tervezni, dejavaslatuk van megoldásra.

Holló Gyula képviselő kérdése: Az átépítéssel a régi hálózattal mi történik?

Plangár József Üzemmérnök válasza: Levágják és ott marad, mivel 3,5 m mélyen van.

Németh Mihályné képviselő az alábbi észrevételt tette: Az üdülőterületen lévő
szennyvíztisztító akna jóval feljebb van, mint az út, s ez nagy gondot jelent a közlekedésben.

Pócs János képviselő, Vízmű dolgozó a következőket mondta el: A szennyvíztisztító akna
eredeti talajon van, az út pedig süllyed, mivel töltésfdld, s ebből adódóan van az akna
kiemelkedés.

Magyar Csilla polgármester a témához hozzátette: Szokásjog alapján alap nélkül építették
meg az utakat, s egyre több gépjármű jár, köztük a szemétszállító kocsi is, de valahol
közlekedni kell.
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Plangár József Üzem!uérnök elmondta, hogy az aknák átalakítása nem kis költség, nem
egyszerű feladat, de megvizsgálják.

Magyar Csilla polgármester elmondta: Mindenképpen egyeztetés szükséges, hogy miben
lehet egymást segíteni. Köszöni a vezérigazgató úrtól kapott lehetőséget, hogy elmondhatta
neki a Tisza II. lakótelepen lévő problémát. Az önkormányzat kompromisszum kész.
Kérte a lakossági ivóvíz pályázattal kapcsolatban, hogy a Társaságnál ezzel foglalkozó
szakemberek mindenképpen keressék az önkormányzatot annak érdekében, hogy ne történjen
meg, ami tavalyi évben. Elektronikusan időben beérkezett a pályázat a Magyar
Allamkincstárhoz, de Írásban egy napot késett, ezért elutasították. Uzemigazgató úr ígéretet
tett, hogy a következőkben figyelmet fordítanak rá.

A napirendre vonatkozóan több kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület a tájékoztatót? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazattal elfogadta a város ivóvíz ellátásáról,
szennyvízelvezetéséről szóló tájékoztatót, melyről a határozat a következő:

36/2019XIII. 27.) képviselő-testületi határozat:

Kiskőre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazattal elfogadta a város ivóvíz
ellátásáról, szennyvízelvezetéséről szóló tájékoztatót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Plangár József TRV Zrt. Allami víziközmű Uzemmérnökség vezetője.

Határidő: értelem szerint.

5. napirend
Beszámoló a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 2018. évi munkájáról.
Előadó: Csillik Lászlóné Gyermekjóléti és Családsegítő Központ munkatársa.

Pádár Petra Judit családsegítő
(Irásos beszámoló ajegyzá’Icönyvhöz „G” in eUékletként csatolvq).

Magyar Csilla polgármester kérte a Gyermekjóléti és Családsegítő Központ munkatársait,
amennyiben a beszámolóval kapcsolatban kiegészítésük van, tegyék meg.

A Központ munkatársai kiegészítéssel nem kívántak élni.

Póes János a Humán Bizottság elnöke elmondta: A Bizottság a beszámolót megtárgyalta, s
a tagok hiányolták a bővebb adatokat. A csalácllátogatások tapasztalatait, nincsenek
konkrétumok, esetleg milyen problémák merültek fel. Ezért a Bizottság nem döntött a
beszámolóval kapcsolatban.

Magyar CsiHa polgármester hozzátette: Az intézményvezető felé mindenképpen jelezni
fo~ák, s írásban kéri az önkormányzat a kiegészítést, nyilvánvaló személyiségi jogok
figyelembe vételével.

Csillik Lászlóné a Gyermekjóléti és Családsegítő Központ munkatársa elmondta, hogy a
kérdéseket fel kell tenni, és intézményvezető asszony válaszolni.
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Pádár Petra Judit családsegítő az alábbiakat mondta cl: A beszámoló 4. pontjában
ismertette a főbb problémákat, amelyek a családlátogatást igénylik. Ezek általában az
igazolatlan iskolai hiányzások, szülői ethanyagolás, illetve magatartásbeli problémák.

Pócs János a Humán Bizottság elnöke: A családlátogatást általánosságban ismerteti a
beszámoló, nincs megjelölve, hogy milyen problémák adódtak.

Pádár Petra Judit családsegítő: Az alapellátásban és védelemben lévő családokat havi
három alkalommal kell látogatni, ezért halmozott adat szerepel a beszámolóban.

Takács Attila alpolgármester: A probléma az volt, hogy statisztikai adatok szerepelnek, s
nem lehet tudni, hogy milyen intézkedés történt, és milyen következménye lett.

Magyar Csilla polgármester a tapasztalatot is hangsúlyozta. Elmondta, hogy Pádár Judit
családsegítőnek Új kollega révén, nincs összehasonlítási alapja. De úgy gondolja, bogy az
előző évekhez képest, és a védelembe vett gyermekeket látogató kolleganőnek viszont van
összehasonlítási alapja, hiszen elég régen végzi a tevékenységét a településen. Nem hiszi,
hogy igazi adatokról van, mert nem ezeket a jelzéseket lehet hallani, és olyan esetekkel
szembesültek az iskolában, hogy önkormányzati segítséget kellett adni.
A közelmúltban a Helyi Esélyegyenlőségi Programnak a felülvizsgálata történt meg, s kérte a
jelzőrendszeri ülések visszaállítását, és annak rögzítését. Mint kötelező feladatot ellátó
önkormányzat kéri a Gyermekjóléti Központot és Családsegítő Szolgálatot, hogy a
jelzőrendszerrel kapcsolatos rendszeresség kerüljön visszaállításra, mert nem jól működik a
jelzőrendszer. Véleménye szerint olyan helyzetek állnak elő, amelyek már magasabb szintű
beavatkozást igényelnének.
Az önkormányzathoz sok olyan segélyt kérelmező van, akik gyermek betegségére hivatkozva
kérik a támogatást, ezért nem hiszi cl, hogy nincs probléma, számára nem a valós adatokat
tükrözi a beszámoló. Olyan esetek történtek, amelynek már előzményének kellett, bogy
legyen, mondja ezt az iskolában történt esetből adódóan.
Nem személyre szól a kritika, hanem az intézmény működésére, hiszen az elmúlt időszakban
történt események ezt igazolják.

Csillik Lászlóné a Gyermekjóléti és Családsegítő Központ munkatársa az
elhangzottakhoz az alábbiakat mondta el: Minden intézménynek a maga törvényében, amelyet
követnie kell, - a köznevelési, az egészségügyi törvény — benne van egy gyermekvédelmi
rész. Kiskörén szerencsés helyzet van, mivel egy régi szakember, Tóthné Besenyei Erzsébet
lett a járási jelzőrendszeri tanácsadó. Véleménye szerint Tóthnének az intézmények
dolgozóinak egy tájékoztatót kellene tartani.

Magyar Csilla polgármester úgy gondolja, hogy ez hiányzik. Milyen kötelezettsége és
feladata van az orvosnak, védőnőnek. Addig míg nincs baj, nem probléma. Amennyiben igen,
az önkonTiányzatot bántják, Úgy, hogy a gyámügyi igazgatás már nem tartozik a
feladatkörébe.
A felelősséget kell hangsúlyozni és nyomatékosítani, a közfeladatot ellátó személy vállalja a
nevét a gyermekek veszélyeztetése esetén. Ezért nem gondolja, hogy Pádár Juditnak a
személye ehhez elegendő ebben a formában. Elsősorban a vezetőnek a felelőssége, hogy
milyen feladatokat oszt ki. Orül Tóthné Besenyei Erzsébet kinevezésének, hiszen az egyik
legtapasztaltabb személy ezen a területen.
Azt is tudja, hogy nehéz munkájuk van, hiszen minden oldalról elvárások vannak, de ahhoz,
hogy védeni tudják magukat, bizonyos dolgokat meg kell követelni.
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A képviselők részéről több kérdés. észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester a
következő kérdést tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület a beszámolót azokkal a
kitételekkel, amelyeket a Humán Bizottság megfogalmazott, valamint a REP-ben rögzített
eset megbeszélésekre vonatkozóan? Kézfelnyújtással jelezze.

37/2019J111. 27.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete megtárgyalta a Családsegítő és
Gyermekjóléti Szolgálat 2018. évi munkájáról szóló beszámolót, és 6 igen szavazattal a
Humán Bizottság által megfogalmazottakat jóváhagyva az alábbiak szerint fogadta el:
A képviselő-testület kéri az intézményvezetőt, hogy a beszámoló kiegészítéseként konkrét
adatokkal alátámasztva adjon írásos tájékoztatót a családlátogatások tapasztalatairól, a
felmerült problémákról, a hozott intézkedésekről, következinényekről.

A képviselő-testület továbbá kéri Kisköre Városi Önkormányzat Helyi Esélyegyenlőségi
Programjában rögzítettek alapján a jelzőrendszerrel kapcsolatos eset megbeszélések
rendszerességének visszaállítását.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: Irásos kiegészítésre 2019. május 31.

6. napirend
Tájékoztató a Közép-Tisza-Vidéki Vízügyi Igazgatóság Kiskörei Szakaszmérnökség
tevékenységéről.
Felkért előadó: Fejes Lőrinc Szakaszmérnökség vezetője
(húsos tájékoztató ajegyzói’önyv „H” mellékletét képezi.)

Magyar Csilla polgármester kérdezte Fejes Lőrinc Szakaszmérnököt, hogy a tájékoztatóhoz
kíván-e kiegészítést tenni?

Fejes Lőrinc Szakaszmérnök az alábbi kiegészítést tette: Az állomány táblázatból kitűnik,
hogy lehetőséget kaptak létszámbővítésre, mely 8 főt jelent. Ez részben megtörtént, részben
folyamatban van. Főként hajós képesítéssel rendelkező, és hajózáshoz kapcsolódó
nehézgépkezelői munkatársakat keresnek határozatlan idejű közalkalmazotti kinevezéssel.
Ezen kívül nagyarányú öntözésfejlesztés van folyamatban. Egy nagy projekt keretében a
Jászsági öntözőrendszernek elindul a meder kotrása, műtárgyak felújítása, valamint elkészült
a rafting pálya tervei, engedélyezése, várják a kivitelezést. Ugy szintén a nyaralóhajózáshoz
szükséges bázis kikötő, amely KOTIVIZIG által vagyonkezelt területet érint.
Folyamatban van a Poroszló — Tiszamred közötti kerékpárút építése híddal együtt, meglévő és
új kerékpárút felújítása, építése.
Végezetül megköszönte az egész éves együttműködést.

Pócs János képviselő kérdése: Akolhátnál a gátkoronán lévő aszfaltozott út megjavítására
mikor kerül sor? Olyan nagy repedés van, hogy kerékpárral is veszélyes a közlekedés, nem
beszélve a személygépkocsival való közlekedésről.

Fejes Lőrinc Szakaszmérnök válasza: Az egész vízügyi ágazatban folyamatban van
védképesség helyreállítása 2. ütem tárgyú projekt. Ezután következik a 3. ütem, amelybe
beletartozik az akolháti szakasz felújítása.
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HoHó Gyula képviselő a témához kapcsolódva elmondta, bogy Tiszasüly település közelében
is van a burkolattal probléma. A folyó felőli oldal kövezett és meredek. kerékpáros
közlekedésre is elég veszélyes. Hallotta, hogy a tavalyi évben személygépkocsival halálos
baleset is történt. Kérdése, hogy szalagkorlát kihelyezésére van-e lehetőség?

Fejes Lőrinc Szakaszmérnök válaszában a következőket mondta el: Az ott lévő burkolatot
az 1932-es nagy árvíz után építették ki meredek rézsűvel, hullámverés elleni védekezés
céljával. Maga a töltésburkolat nem kerékpárút pályázatból készült, ez nem olyan, mint a
Tisza-tó körüli. A szalagkorlát létesítése védekezési szempontból akadályt jelent számukra a
vízoldali padkán, s emiatt nem hiszi, hogy az Igazgatóság kiépíti. Fokozott figyelemmel kell
közlekedni mind személygépkocsival, mind pedig kerékpárral.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester szavazásra
bocsátotta a KOTIVIZIG Kiskörei Szakaszmérnökség tájékoztatóját.Kérdése: Elfogadja-e a
képviselő-testület a tájékoztatót? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő a következők szerint szavazott: 4 igen, 2 tartózkodás. Magyar CsiHa
polgármester megállapította, hogy a képviselő-testület 4 igen, 2 tartózkodás mellett a
következők szerint határozott:

38/2019.(III. 27.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 4 igen, 2 tartózkodás mellett elfogadta a
Közép-Tisza-Vidéki Vízügyi Igazgatóság Kiskörei Szakaszmérnökség tevékenységéről szóló
tájékoztatót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

7. napirend
2019. évi költségvetési rendelet módosítása. (kiegyenlítő bén~endezési támogatás)
Előadó: Magyar Csilla polgármester

Magyar Csilla polgármester a napirendre vonatkozóan a következőket terjesztette elő:
Többször tárgyalta a testület a pályázatot, amelyet a köztisztviselők bérezésére írt ki a
Kormány, 11.168.000,-Ft-ot át is utaltak az önkormányzatnak. Ahhoz, hogy érvényesíteni
lehessen és kifizetésre kerülhessen a megemelt illetményalappal a bér, ezért a költségvetési
előirányzat módosítását kell megtenni. A polgármester kérte Fejes Lőrinc képviselőt, a
Pénzügyi és Jogi Bizottság tagját, hogy ismertesse a Bizottság döntését.

Fejes Lőrinc képviselő, a Pénzügyi és Jogi Bizottság tagja a következőket mondta cl: A
Pénzügyi Bizottság megtárgyalta a költségvetés módosítását, és támogatja azt a
köztisztviselők bérezésével kapcsolatos változás miatt. A kapott 11 millió forint támogatás
erre az évre szól, amennyiben lehetőség lesz rá, jövőre is élni kell ilyen pályázat
benyújtásával. A Bizottság javasolja a kapott támogatási összeggel a költségvetés bevételi és
kiadási fóösszegének eszközlését.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester az alábbi
kérdést intézte a testület tagjaihoz: Hozzájárul-e a képviselő-testület a rendelet módosításhoz?
Kézfelnyújtással jelezze.

44



A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazattal meghozta soron következő rendeletét:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testületének 4/2019.(III. 27.) önkormányzati
rendelete:
Kisköre Városi Onkonnányzat 2019. évi költségvetéséró’l szó/ó ]/2019.ŰI. 13.) önkonnányzati
rendeletének]. sz. módosításáróL
(Írásos rendelet ajegyzőÍcönyvhöz „I” ‚nellékletlcént csatolva.)

Tóth János Zoltán jegyző a Hivatal nevében megköszönte a képviselő-testületnek, hogy
lehetőséget biztosítottak a pályázat benyújtására.

8. napirend
A temetőkről és a temetkezésről szóló 14/2017.(XI. 29.) önkormányzati rendelet módosítása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

Magyar Csilla polgármester elmondta: A rendelet egy ponttal egészül ki „rátemetés”
címmel. Az 1. számú mellékletben foglaltak alapján a díja 5000,-Ft.

Fejes Lőrinc képviselő, a Pénzügyi és Jogi Bizottság tagja az alábbiakat mondta cl: A
Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalta a rendelettervezetet, és támogatta a kiegészítést a
díjjal együtt.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester szavazásra
bocsátotta a rendelettervezetet. Kérdése: Elfogadja-e a képviselő-testület a rendelettervezetet?
Kézfelnyújtással jelezze.

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testületének 5/2019.(III. 27.) rendelete:
A temetőkről és a temetkezésről szóló 14/2017. (XL 29.) önkormányzati rendelet
módosításáróL
(A rendelet a jegyzőkönyv „J” inellékletét képezL)

9. napirend
A települési támogatásról szóló 12/20l7.(VIII. 31.) önkormányzati rendelet módosítása.(TOP
5.2.1 tanulmányi támogatás)
Előadó: Magyar Csilla polgármester

Magyar Csilla polgármester a napirenddel kapcsolatban az alábbi előterjesztést tette: A TOP
5.2.1-es pályázaton belül egy 21 fős vendéglátó eladói képzés indult el a két szegregátumban
életvitelszerűen tartózkodó, illetve bejelentett lakcímmel rendelkező személyek számára. A
pályázati forrásból tanulási támogatás biztosítására van lehetőség, amely ösztönző erővel és
rendszerrel bír. Megkeresték azt a lehetőséget, hogy hogyan lehet Úgy ezt az ösztönző
támogatást bevezetni, hogy a Munkaügyi Központnál a jelenleg folyósított segélyt ne
veszítsék el. Ezért települési támogatás formájában kapnák meg eímzetten, ugyan úgy
kérelem alapján. A 272 ezer forintos támogatási összeg szakaszolásra került annak érdekében,
hogy motiváló jellege legyen. Nem havi juttatásként lenne, hanem háromszor kapnák.
A képzés 3 hónapig tart. Minden hatósággal egyeztetésre került, nem találtak problémát.

45



Dr. Molnár Péter aljegyző a polgármester által elmondottakat az alábbiakkal egészítette ki:
Amennyiben más jogcímen történne a kifizetés a képzésben résztvevőknek, elveszítenék a
foglalkozást helyettesítő támogatást.

Magyar Csilla polgármester; Ez a rendelkezés ez év december 31-én hatályát veszti.

Pécs János képviselő kérdése, hogy vannak már jelentkezők?

Magyar Csilla polgármester válasza: Már folyik a képzés.

Fejes Lőrinc képviselő, a Pénzügyi és Jogi Bizottság tagja elmondta: A Pénzügyi és Jogi
Bizottság a rendelettervezetet megtárgyalta, és elfogadásrajavasolják a módosítást.

Holló Gyula képviselő; Más képzésre van-e lehetőség?

Magyar Csilla polgármester igennel válaszolt, elmondta, hogy lesz szociális ápoló és
gondozó képzés is, a feltétel rendszere ezután kerül kidolgozásra.

Dr. Molnár Péter aljegyző a témához hozzátette; 8. általános iskolai végzettségre épülő
képzést kellett keresni.

Pécs János képviselő kérdése: Milyen kortól lehet a képzést végezni?

Magyar Csilla polgármester válasza: Nincs meghatározva a kor.

A képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület a rendelet módosítást? Kézfelnyújtással
jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő rendeletet alkotta;

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testületének 6/2019.(III. 27.) önkormányzati
rendelete:
Atelepülési támogatásról szó ló 12/2017. (VIII. 31.) önkormányzati rendelet módosításáról.
(Irásos rendelet a jegyzőkönyv „K” mellékletét képezi.)

Fejes Lőrinc képviselő távozott az ülésről.

10. napirend
Civil működési támogatásra pályázati felhívás.
Előadó: Magyar Csilla polgármester
(Irásos pályázati felhívás a jegyzőkönyv „L” mellékietét képezi.)

Maayar Csilla pol2ármester kiment az ülésről. ezért átadta az ülés vezetését Takács
Attila alpol2ármesternek.

Takács Attila alpolgármester megkérte Dr. Molnár Péter aljegyzőt, hogy előteijesztését
tegye meg a napirendre vonatkozóan.
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Dr. Molnár Péter aljegyző az alábbi előterjesztést tette: A tavalyi évhez hasonlóan a
civilszervezetek támogatására a keretösszeg 1,5 millió forint, a 2019. évi költségvetésbe Így
került betervezésre.

Pécs János a Humán Bizottság elnöke elmondta: A Humán Bizottság megtárgyalta a
pályázati felhívást, azt elfogadásra javasolják.

Maavar CsiHa polgármester visszajött az ülésre. ismét átvette a vezetést.

A napirendre vonatkozóan a képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott cl, Magyar
Csilla polgármester a következő kérdést tette fel: Támogatja-e a képviselő-testület a pályázati
felhívásban foglaltakat? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbiakban döntött:

39/2019.(HI. 27.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett elfogadta Kisköre
városban székhellyel rendelkező civilszervezetek részére a „Működési támogatás elnyerésére
irányuló pályázati felhívást” az önkormányzat 2018. évi költségvetésében meghatározott 1,2
millió forint összegben. A civilszervezetek pályázati önerőként is elszámolhatják a támogatás
összegét.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Tóth János Zoltán jegyző a felhívás közzétételéért

Határidő: azonnal.

11. napirend
Tájékoztató a Tiszavíz Vízerőmű KR. Kiskörei Vízerőmű tevékenységéről.
Felkért előadó: Berényi József Erőművezető
(Írásos tájékoztató ajegyzóicönyvhöz „M” mellékletként csatolva.)

Magyar Csilla polgármester kérte Berényi József Erőművezetőt, amennyiben szóbeli
kiegészítése van, tegye meg.

Berényi József Erőművezető megköszönte a lehetőséget, hogy tájékoztatást adhat
munkájukról. Elmondta: Tevékenységüket a villamos energia termelése teszi ki, s ebből
adódóan tevékenységük nem igazán változatos. Az elmúlt években történt tecbnológia
felújításakor volt mozgalmasabb munkájuk. Az erőmű működésével kapcsolatban
tájékoztatójában mindent leírt.

Takács Attila alpolgármester köszönetet mondott a KR. által, az önkormányzatnak nyújtott
anyagi támogatásért. Kérte ennek tolmácsolását Otvös Pál ügyvezető-igazgató úr felé.
Otvös Pál ügyvezető-igazgató emberi létét tükrözi, hogy mennyire jóindulatúan áll a
dolgokhoz.

Berényi József Erőművezető: Az üzleti terv készítésénél Ötvös úr mindkét településre,
Tiszalökre és Kiskörére mindig gondol az anyagi támogatással. Szívügyének tekinti mindkét
település támogatását, s örülnek annak, hogy ezt megtehetik.
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Pőes János képviselő kérdése, hogy 2021-ig hány fő nyugdíjazása történik meg a Kiskörei
Vízerőmünél?

Berényi József Erőművezető az alábbiak szerint válaszolt: Néhány évvel ezelőtt még azt
mondta, hogy helyi viszonylatban a bérekben versenyképesek. Ma már más helyzet van,
hiszen máshol olyan mértékben emelkedtek a bérek, hogy nagy a csábítás és nehéz a
munkaerő pótlása, akár mérnök, akár szakmunkás embereket tekintve. Ebben az évben két N5
vonul nyugdíjba, és jövőre szintén két fő.

Takács Attila alpolgármester fentiekhez hozzátette: A régi szakemberek olyan tudást
visznek el magukkal, amelyet időbe telik pótolni.

Berényi József Erőművezető: Megpróbálnak házon belül képzéseket indítani. A helyi
fiatalok nem jelentkeznek, máshová mennek.
Rengeteg uszadék van az erőmű környezetében felhalmozódva, amelyet a Vízügyi
Igazgatósággal közösen kell megoldaniuk.

Magyar Csilla polgármester: Egyetért alpolgármester úr által elmondottakkal, és kitartást,
erőt, jó egészséget kíván a munkához.

A képviselők részéről több kérdés, hozzászólás nem volt, Magyar Csilla polgármester
kérdése: Elfogadja-e a képviselő-testület a Kiskőrei Vízerőmű tevékenységéről szóló
tájékoztatót? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazat mellett az alábbi határozatot hozta:

40/2019.(III. 27.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett elfogadta a Tiszavíz
Vízerőmű Kű. Kiskörei Vízerőmű tevékenységéről szóló tájékoztatót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Berényi József Erőművezető

Határidő: értelem szerint.

12. Eeyebek

E napirendi pont keretében, Magyar Csilla polgármester előterjesztésében tárgyalta a
képviselő-testület Dr. Adamidi Jelena I. sz. háziorvosi körzet orvosának a beadványát.
A polgármester a következőket mondta el: Dr. Adami Jelena háziorvos bejelentéssel élt,
mely szerint 2019. november 30-ig végzi háziorvosi tevékenységét Kisköre I. számú
háziorvosi körzetben. Kéri a képviselő-testületet a szükséges intézkedések megtételére.
A polgármester kérte Tóth János Zoltán jegyzőt a további tárgyalások folytatására, illetve az
ezzel kapcsolatos dokumentumokat készítse elő a képviselő-testület számára.

Tóth János Zoltán jegyző az ügyre vonatkozóan elmondta: Lemondás után fél évig a praxis
még a háziorvos kezében van, neki kell keresni vevőt, amennyiben ez nem sikerül, abban az
esetben kerül vissza az önkormányzathoz, és kell pályázatot kiírni.

48



Holló Gyula képviselő kérdése: Lehet tudni, hogy van-e érdeklődő?

Tóth János Zoltán jegyző válasza: Doktornő annyit mondott, hogy van rá érdeklődő, de
ennél többet nem közölt.

A képviselők részéről több kérdés, és észrevétel nem volt Magyar Csilla polgármester a
következő kérdést tette fel: Tudomásul veszi-e a képviselő-testület Dr. Adamidi Jelena
bejelentését? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazat mellett tudomásul vette a bejelentést, melyről a következő
határozat született:

41/2019.(III. 27.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkonnányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett tudomásul vette Dr.
Adamidi Jelena Kisköre, I. számú háziorvosi körzet háziorvosának tevékenységének
végzésére vonatkozó bejelentését.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

Ezek után Kisköre Városfenntartó Kit. kérelmét tárgyalta a képviselő-testület Magyar Csilla
polgármester előterjesztésében. A polgármester az alábbiakat mondta el: A Kit. kérelmezi,
hogy az autóbuszt minél többen igénybe vehessék, mert a fenntartása költséges. Több
iskolának is kiajánlották tanulmányi kirándulásokhoz, s kérik a képviselő-testületet, hogy az
általános iskolák tanulói részére bővítse ki kedvezményes díjat, melynek mértéke 270,-
Ft+Afa.

Holló Gyula képviselő kérdése: Eddig mennyi volt a díj?

Tóth János Zoltán jegyző válasza: A kiskörei iskola és a civilszervezetek részére 150,-
Ft±AFA, a teljes díj 320,-Ft±AFA, s ennyiért nem veszik igénybe az autóbuszt, mert soknak
tartják. Az ideális ár a 270,-Ft+Afa.

A képviselők részéről több kérdés, és észrevétel nem volt, Magyar CsiHa polgármester
kérdése: Támogatja-e a képviselő-testület a kérelmet? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazattal a következőképpen határozott:

42/201 9.(III. 27.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett hozzájárul az
önkoni~ányzat tulajdonában, Kisköre Városfemitartó Kit. üzemeltetésében lévő Temsa Opalin
típusú, 1(2U 866 forgalmi rendszámú autóbusz általános iskolába járó tanulók tanulmányi
kirándulásra történő szállításához 270,-Ft+Afa díj ellenében.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
B. Kis János ügyvezető

Határidő: 2019. április 1-től.
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A következőkben Magyar CsiHa polgármester az MTÜ által, strandfejlesztésre nyújtott
támogatással adott tájékoztatást a képviselők részére az alábbiak szerint: Az elmúlt hetekben
sok egyeztetést folytattak a Magyar Turisztikai Ugynökséggel. Kiemelt desztinációban a
Tisza-tó hét település strandjának fejlesztésére 700 millió forint támogatást irányoztak elő, és
pályázati támogatásként Kisköre Városi Onkormányzat nettó 100 mlllió forint támogatást
kapott, melyet június 30-ig fel kell használni. A támogatásból a vízparti terület fejlesztését
szeretné megtenni az önkormányzat, s erre kértek vagyonkezelői hozzájárulást a KOTIVIZIG
től. A vízparti területen kifejezetten család- és gyermekbarát attrakciók megvalósítását
tervezték. Az idelátogatók komfortérzetének javítása érdekében öltöző kabinok, utcabútorok
elhelyezését, illetve bérelhető eszközök beszerzését tartották fontosnak, valamint a
csúszdának a felújítását, egy napozó stég kialakítását, éjszakai rnrdözés lehetőségének
megvalósítását. Ezen kívül kicsi gyermekeknek pancsoló, árnyékolók kialakítását, kiépítését,
amely nem konkurencia, hanem ráépülés a sarudi játszótérre, mivel az elemek kifejezetten
kisebb korosztály számára adnak lehetőséget. Mivel rövid idő áll rendelkezésre a
megvalósításhoz, és nyújtott támogatást június 30-ig fel kell használni, ezért olyan dolgokat
kellett tervezni, amelyek nem engedélykötelesek.
Fontos még azt elmondani, hogy 2030-ig folyamatos, kifejezetten magyarországi forrásból
lévő fejlesztés indul meg a Balaton, Duna-kanyar, Tisza-tó kiemelt szabadvizű strandjain.
Szeptemberig minden érintett önkormányzat 15 millió forint összegű célzott támogatást kap
fejlesztési terv elkészítésére, amely ütemezve az MTU által koordinált látvány és megjelenési
formában a strandok további fejlesztését vetíti előre.

Az elhangzott tájékoztatást a képviselő-testület tudomásul vette.

Ezek után a Kiskörei Labdarúgó Sportegyesület ügyét tárgyalta a képviselő-testület Magyar
CsiHa polgármester előteijesztésében. A polgármester elmondta: A KLSE részéről
beérkezett a számla, amelyet képviselő-testület hiánypótlásként kért a beszámolóval
kapcsolatban. A számlában szereplő összeg megegyezik az adott támogatás összegével, ezért
igazolja a felhasznált pályázati előleget.

Tóth János Zoltán jegyző a témához az alábbiakat mondta el: Aljegyző átadta neki a 2018.
december 18-án a KLSE elnökétől érkezett kérelmet, amelyben 1,5 millió forint támogatást
kér. 500 ezer forintot kapott az Alapítványtól, és 1 millió forint lenne még az önkormányzati
rész.

Takács Attila alpolgármester hangsúlyozta: Az Alapítvány a támogatásról még nem döntött,
csupán annyi történt, hogy a KLSE elnöke beszélt az Alapítvány elnökével, hogy szüksége
lenne 500 forint támogatásra.

Tóth János Zoltán jegyző folytatta: 2018. decemberben a támogatást az elszámolás
benyújtásához kötötte a testület. Annak idején az MLSZ projektre 6,5 millió forint támogatást
szavazott meg a testület...

Takács Attila alpolgármester közbeszólvw és azt nyilvánosan használhatja fel, ahogy a
TAO-ra beérkeznek a támogatások.

Tóth János Zoltán jegyző: A számlán lévő összeg szerint 2.226.000,-Ft lett elszámolva.

Takács Attila alpolgármester: A testület megszavazott 6,5 millió forintot. Kérdés, hogy a
különbözettel mi a helyzet?
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Tóth János Zoltán jegyző: A teljes összeg nem került kiutalásra...

Magyar Csilla polgármeste és amennyihez a KLSE-nek megvan a teljes forrás. Neki
kell rendelkezni a TAO pénzből, de ezután neki kellene utánajárni, bogy azt fel tudják tölteni
a vállalkozások.

Takács Attila alpolgármester Számára érhetetlen: Az előzőekben benyújtott fényképes
beszámoló ezzel nincs összhangban. Abban mozgatható kapuk nem szerepelnek, ellenben 20
db ivókulacs tarlóval együtt igen.

Dr. Molnár Péter aljegyző: Elszámoláskor mindig a legfontosabb dokumentum a számla, a
bizonylat, amely a felhasznált összeget jelzi a forrás megjelölésével. Az elnök most
hiánypótlásként megtette.

Pócs János képviselő: Ebből még mindig nem lehet tudni, hogy mennyi TAO támogatása
volt, mert arányosított összegről volt szó.

Takács Attila alpolgármester egyetértett Pócs János képviselőtársával. Elmondta: a számla a
nyújtott önerő felhasználásról szól, de mi valósult meg a TAO forrásból. Látványos előrelépés
nincs.

Pócs János képviselő emlékeztetett arra, bogy tavalyi évben kijelentette az elnök, bogy nem
tart igényt támogatásra, azt viszont nem mondta, bogy ebben az évben igen.

Dr. Molnár Péter aljegyző felsorolta az elnök által benyújtott pályázatot az összegekkel
együtt..

Takács Attila alpolgármester és Pócs János képviselő elképesztőnek tartották az
összegeket.

Magyar Csilla polgármester: Az ismertettek alapján az összes önerő összege 4.427.000,Ft
az önrész, amely 2018. novemberében az MLSZ által hozott döntés.
A MLSZ a benyújtott pályázat alapján megmondja az önrész összegét, amelyet az
Egyesületnek kell biztosítani és azt, hogy 2019. december 31-ig a TAO-s számla feltöltésre
kerüljön, vállalkozásokkal szerződést kötni.

Takács Attila alpolgármester szerint átláthatatlan az egész, nem érti. Megjegyezte, bogy ezt
a támogatást hasznosabb dologra is lehetne adni.

Pócs János képviselő egyetértett az alpolgármesterrel. A fütballozásban nagyon sok múlik az
akaraton és a tebetségen.

Tóth János Zoltán jegyző számára hihetetlen a 3,4 millió forint személyszállítási költség,
amelyet meg is kapott.

Takács Attila alpolgármester: Az elnök azt mondta, hogy a felnőtt és az ifjúsági csapat
külön van versenyeztetve, Így nincs értelme az autóbusszal eljárni a meccsekre, ezért
személygépkocsival oldják meg. Az alpolgármester utánaszámolt a költségeknek, ami jóval
kevesebb összeget mutatott, mint amit a jegyző ismertetett.
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Dr. Molnár Péter aljegyző elmondta, bogy az irányító hatóság elfogadta a benyújtott
összeget.

Pócs János képviselő: Az a probléma, bogy ehhez az önerőt az önkormányzatnak kell
biztosítani, holott ez az összeg fedezné az egész utazást.
Amennyiben a civilszervezetek támogatására betervezett összeget a KLSE kapja meg, a
többinek nem tud a testület adni.

Tóth János Zoltán jegyző a következőket javasolta: A KLSE elnök küldje meg az MLSZ
határozatát a feléjük történt elszámolásról ás annak elfogadásáról.

A képviselők egyetértettek a jegyző javaslatával. Ennek alapján Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület Tóth János Zoltán jegyző által
javasoltakat? kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, bogy
a képviselő-testület 5 igen szavazat mellett a következők szerint döntött:

43/2019.(III. 27.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett kéri a Kiskörei
Labdarúgó Sportegyesület elnökét, hogy küldje meg az önkormányzat számára az MLSZ azon
határozatát, mely az MLSZ felé történt elszámolásról ás annak elfogadásáról szól.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: 2019. május 31.

A továbbiakban ingatlan felajánlást tárgyalt a képviselő—testület Magyar Csilla polgármester
előterjesztésében. A polgármester elmondta: Kisköre, Széchenyi u. 18. szám alatti ingatlant
tulajdonosai felajánlották megvásárlásra.

Holló Gyula képviselő kérdezte, hogy árat megjelöltek?

Magyar Csilla polgármester nemmel válaszolt, majd a következőket mondta el: A Magyar
Falvak programban szolgálati lakás vásárlására, és felújításra lesz lehetőség. A szóban forgó
ingatlan felértékeltetését meg lehetne tenni, s pályázati forrás esetén megvásárolni.

Takács Attila alpolgármester: Nem tudja, hogy megéri-e felértékeltetni?

Németh Mihályné képviselő megjegyezte: Jó helyen van az ingatlan.

Pócs János képviselő egyetértett a polgármesterrel.

A képviselők részéről több kérdés, és észrevétel nem hangzott cl, Magyar Csilla
polgármester kérdésként tette fel: Támogatja-e a képviselő-testület az ingatlan pályázati
lehetőség esetén az megvásárlását? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület S igen szavazattal az alábbiak szerint határozott:
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44/2019.’!!!. 273 képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete megtárgyalta Kisköre, Széchenyi Út 18.
szám alatti ingatlan megvásárlására irányuló kérelmet, és 5 igen szavazat mellett a következők
szerint döntött:
Amennyiben pályázati lehetőség lesz szolgálati lakás megvásárlására, abban az esetben az
önkormányzat megkereséssel él a tulajdonosok felé.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

12. Indít-ványok, interpeHációk, bejelentések.

E napirendi pont keretében Holló Gyula képviselő az alábbi bejelentéssel élt:

1.
Most zajlott le a „Te szedd” program, amiben sokan részt vettek és sikeres volt. Ennek
ellenére még mindig maradt a település határában illegálisan lerakott szemét. Sajnos ez hozza
magával, hogy tovább szaporodhat.

Magyar Csilla polgármester válaszában a következőket mondta el: Vannak olyan utcák,
ahol minden évben felszámolásra kerül az illegális szemét, ennek ellenére vannak olyan
lakosok, akik ide rakják le a szemetet, saját magával szemben sincs igénye. De az
üdülőtulajdonosok között is van, aki illegálisan helyezett el szemetet. Nem beszélve arról,
hogy a szemét szállítási díjat ki kell fizetni.

Tóth János Zoltán jegyző a témához az alábbiakat tette hozzá: A start közmunkában,
illegális hulladék felszámolása program keretében külterületről az önkormányzat minden
évben 12 konténert gyűjt tele.

Holló Gyula képviselő nem érti az ilyen embereknek a gondolkodását. Kamerákat kellene
kihelyezni.

2.
A facebook oldalra Kisköre, múlt, jelen címszó alatt rengeteg fénykép került fel. Felajánlotta,
hogy a képviselő-testület számára felveti a kiállítás szervezését.

Magyar Csilla polgármester válaszában elmondta: Honvisák Jánosné már intézi. Az NMI
vel történt egyeztetés után szeretne ebből egy kiállítást.

Mindkét bejelentést a képviselő-testület tudomásul vette.

Miután több megtárgyalandó ügy nem szerepelt napirenden, Magyar Csilla polgármester
zárt ülés tartására tett javaslatot. Javaslatát a képviselő-testület elfogadta.

Kmf.

~yar Csilla Tóth Já’~ltán
Igármester jegyző


